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Hallituksen kokous 3/2024
Aika: 15.2. klo 16.15
Paikka: MaD248

Hallitus: Läsnä:

Atte Heikkinen
Lilli Sjöholm
Mikael Myllymäki
Sessi Hautala
Roope Poikala
Elina Heikkilä
Henna Huiskonen
Katriina Jokinen
Juuso Kinnunen
Matias Rahkonen
Mikko Röyskö
Sonja Tiainen
Jani Tissari
Eemeli Voutilainen
*Juho Reiman
*Sara Peltoluhta
*Erika Kannisto
*(Hall. ulkopuoliset
jäsenet)

Puheenjohtaja

Sihteeri

x
-
x saapui kohdassa 10a
-
x poistui kohdassa 11h
x
x
-
x saapui kohdassa 4
x
-
-
x
-
x
x saapui kohdassa 10c
x saapui kohdassa 10c

1. Kokouksen avaus
Hallituksen puheenjohtaja Atte Heikkinen avasi kokouksen ajassa 16.23.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Sihteerin valinta
Valitaan sihteeriksi Elina Heikkilä.

4. Edellisten kokousten pöytäkirjojen hyväksyminen
Pöydätään pöytäkirjan 2/24 hyväksyminen, käsitellään seuraavassa
kokouksessa.

5. Asialistan hyväksyminen
Hyväksytään asialista seuraavilla muutoksilla:
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Lisätään kohdat
8b, iii. Helmikuun 3miot 22.2.
11b, iii. Muut
10, c) Esc ja London
8 tapahtumat, c) Wabu
8 tapahtumat b), vi. Herkkuapprot 13.3

ja siirretään muita kohtia tarpeen mukaan.

6. Ilmoitusasiat (ja avautumiset)
Elinaa vituttaa, Atte kysyy miksi. Elina oli fysiikan luennolla ja teki kyselyn.
Atte ilmoittaa, että Roopella on krapula. Roopella on Sims. Matias ilmoittaa
että fysiikan labra 2 kurssi on tosi helppo. Reiman sanoo hassua, hauskaa,
shuu.

7. Jäsenet
Hyväksytään 2 uutta jäsentä (Liite 1).

8. Tapahtumat
a. Menneet tapahtumat

i. Jm-kyykkä 3.2..
Ei olla katsottu raha-asioita, mutta voitolle jäätiin. Tervetuloa
tukholmaan voitti yhdellä pisteellä. Ynnälle pronssia.

ii. Lastenohjelmasitsit 7.2.
Roope ehdottaa jälkibudjetoitavaksi sitsien hankintoihin 5€. Atte
kannattaa. Päätetään jälkibudjetoida 5€ sitsien hankintoihin.
Pitsa hyvää ja wabufiilis mutta onnistunut reissu. Kaikki 40
lippua ostettiin.

iii. Helmikuun karaoke 13.2.
Paikalla n. 60 ynnäläistä. Hyvä menestys.

iv. Ystävänpäiväsauna 14.2.
Karaoke söi porukkaa, ehkä n. 20 osallistujaa. Saatiin poreet,
Atte voitti kurkkupelin (kerran kaikista kolmesta kerrasta).

b. Tulevat tapahtumat
i. Ynnän ja Linkin käsityöilta 19.2.

Alfassa järjestetään. Lisätään Origon taululle. Aiheena
parsiminen ja vaatteiden korjaus. Alfassa klo 16 alkaen.
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ii. Luonnontieteellinen laskiainen 22.2.
Roope ehdottaa budjetoitavaksi Majakosken varaukseen 850€,
busseihin 870€, turvallisuushenkilöstön kiitoksiin 354€, muihin
hankintoihin 50€. Matias kannattaa. Päätetään budjetoida
luonnontieteelliseen laskiaiseen 2124€. Lipun hinta nousi 11€ →
15€, jatkot sisältyvät laskiaislipun hintaan. Lippuja myyty
141/210 kpl. Kehotetaan kavereita osallistumaan laskiaiseen,
niin saataisiin lippuja myytyä.

iii. Helmikuun 3miot 22.2.
22.2. laskiaisen kanssa samana päivänä. 90 lippua myynnissä
Ynnällä. Juuson 20. 3miot jo. Lipunmyyntivuorot ensi viikolla
mietintään.

iv. Deripaatti 2024 22.3.
3 hyttiä Ynnälle, katsotaan kuljetukset, kun tiedetään
kuopiolaisten lähtijät ja Ynnän omat halukkuudet kyyteihin.

v. Jyväsmetro 25.4.
Juuso ehdottaa, että pyydetään 80 lippua Ynnän kantaan. Ei
ehkä saada niin paljoa. Kannattaa pyytää paljon lippuja
myyntiin, siitä ei meille hallaa. Juuso ja Roope haluaisi olla
matkanjohtajia. Todennäköisesti jatkot sekä Londonissa, että
Escissä.

vi. Herkkuapprot 13.3.
Pedago kysyi, halutaanko oma kanta. Roope lupautui puoliksi jo,
mietitään kuinka monta lippua haluttaisiin meidän kantaan.
Roope ehdottaa 50 lipun lippukiintiötä. Atte kannattaa.
Pyydetään kantaa 50 lipulle.

c. Wabu
Prowabun ja sitsipäivän lukitseminen? Ei pidetä liikaa holillisia
tapahtumia peräkkäin. Roope ehdottaa, että budjetoidaan wabusitsien
tilan varaukseen 50€. Juuso kannattaa. Päätetään budjetoida 50€
wabusitsien tilan varaukseen. Ne jotka haluavat vaikuttaa
tilavarauksien ajankohtaan, voivat mennä seuraavaan tapsamiittiin
kommentoimaan.

d. Muut
i. Hallituksen kämppäapprot

Ei sovita vielä päivää, mutta Atte ehdottaa maaliskuun
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puoliväliä. Ainakin kokouksessa olleilla halukkuutta. Ehkä
viikonloppuna? Atte doodlettaa.

9. Toimikunnat
a. Approtoimikunta

Matias ehdottaa toimikuntaan seuraavia: Väinö Nurminen, Antero
Heikkilä, Jenny Karhu ja Jyri Kohvakka. Hyväksytään. Teemana
fantasia vs fantasiat. Baarisopimuksia neljästä paikasta jo
allekirjoitettu. Ehkä toisen ainejärjestön (Sporticus, Icaros, Svenska
klubben, Sturm Und Drang) tapahtuma samana päivänä, ei päästetä
ainakaan samoille jatkoille (ilmaiseksi). Juuso ehkä juttelee 3mioilla
viestin laittaneelle Hennalle. Atte ehdottaa, että approtoimikunnan
jäsenille ilmaiset liput, Roope kannattaa. Näin tehdään.

b. Kännytoimikunta
Valtteri ei halua jatkaa. Juuso ehdottaa tämän lopetusta, Matias
kannattaa. Lakkautetaan kännytoimikunta.

c. Laulukirjatoimikunta
Matias ehdottaa toimikuntaan seuraavia: Veera Häyry ja Henna
Littunen. Hyväksytään. Sara kyselee toimitusaikatauluista,
MatLu-puheenjohtajat tapaavat ja Atte kyselee. Mietitään painajien
kilpailutusta. Atte keskustelee myös laulukilpailun palkinnoista
MatLu-pj-miitingissä.

d. Muut
Ei tarvetta millekään.

10. Yrityssuhteet
a. Hallitushupparit

Pidetään ensin 5 min tauko. Jatketaan ajassa 17.27.
Jee hupparit ovat saapuneet, haetaan toimistosta! Hupparit maksavat
23,21€/kpl. Tappiota 0,01€. Sessi laittaa laskut jokaiselle?

b. Merch
Tilataan Ynnäpaitoja kuukauden sisään, halutaanko muuta merchiä?
Uusia haalarimerkkejä on suunniteltu. Yrkät keskustelee ja ottaa
merkkisuunnittelijat mukaan.

c. Esc ja London
VIP-listat kuulemma viime viikolla laitettu menemään, pitäisi tulla
nopeaan. Sitseillä sähkömessujen ansiosta jatkot, tulevaisuudessa
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aikaisemmin liikkeellä ettei jäädä ilman jatkoja. Atte soittelee Escapen
Juusolle ja kyselee rempasta ja VIP-listoista.

d. Muut
Resinalta varmistui haalarisponssi. Lidl ei lähde sponssaamaan.

11.Muut sektorit
a. Talous

Sessi on saanut koulutusta Onnilta ja Valtterilta, saa laittaa laskuja,
kullareita yms. Pankkikortit löytyy kaikilta, keneltä pitääkin. Pidetään
Valtterin tilioikeudet, kunnes on tilinpäätös saatu tehtyä.

b. Sopoasiat
i. Sopokissat

Uusi kissakysely lähetetty. Katsotaan myös viimekertaiset
tilastot. Lisätään vappuna wabukissa. Herkullinen nakkivideo
jee.

ii. Iltakoulu
Hallituksen uudet pelisäännöt päivitetty. Pidetään hiljaisuus
hallituksen omilla viestintäkanavilla klo 21.00-8.00.

iii. Muut
Sopokahvit Origolla 28.2., askarrellaan ja pidetään
ystävänpäiväteemaa yllä. Sopokahviapprojuttu työn alla,
katsotaan lähempänä. Pidetään oma iltakoulu hv-mökin
palautekyselyn purkamiseen syssymmällä.

c. Kopoasiat
Kopotapahtuma mietinnässä.

d. Liikunta
Padelkokeilua ehkä joskus, Aten mielestä vaikea keskustella.

e. Sauna
Läffä jäätynyt maahan kiinni, Roope selvittelee viikonloppuna. Algo
kysynyt Läffää 30.4., myönnetään käyttöön. 29.2.-3.3. Linkin instanssi
pyytää Läffää, sovittu ja annetaan. Roope ehdottaa budjetoitavaksi 10€
perävaunusähkösovitteeseen. Juuso kannattaa. Päätetään budjetoida
10€ perävaunusähkösovitteeseen.

f. Kv-asiat
Kv-foorumi 19.2. ja Matias ei pääse foorumiin.

g. Kulttuuri
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Jyväspeksi tulee taas. Keskustellaan myöhemmin.

h. Elektroniset alustat
Mietintää, miten laitetaan kuvat sivuille. Yrkille oma sivu ja rento kuva
sinne. Telegram super group tiedotuskanava on luotu. Kajari lainaan
Syrinxille 22.-24.3. biotieteilijöiden tapaamiseen, paketti paristoja
maksuksi, Roope hoitaa.

i. Excu
Ei mitään uutta.

j. Muut
i. Varaston siivous ja inventointi

Voitaisiin sopia esim joku lauantai, kunnon siivous varastolle ja
siistimistä Origolle ja toimistolle. Siivouksen jälkeen voitaisiin
inventoida ja päivittää vanha lista. Romuperäkärry vuokralle?

12.Budjetoinnit
Juuso ehdottaa, että budjetoidaan 200€ viime vuoden Luonnontieteellisen
laskiaisen järjestyksenvalvojien palkitsemiseen. Atte kannattaa. Päätetään
budjetoida 200€ viime vuoden Luonnontieteellisen laskiaisen
järjestyksenvalvojien palkitsemiseen. Atte hoitaa homman.

13.Hankinnat
Pohdittiin haarukoiden hommaamista potkulle, viedään kestohaarukoita.
Haaveita katumaasturista ja ps5:sta. Katsellaan.

14.Edustukset
a. Fuusio 77v. 16.3.

Tosi kallista, kutsu kahdelle, dedis 18.2. Mikael voi lähteä halutessaan
edustamaan Ynnää.

b. Linkki 18v. 16.3.
Dedis tänään tai huomenna. Atte ja Elina edustamaan. Atte ehdottaa,
että budjetoidaan vujulahjaan 20€. Elina kannattaa. Päätetään
budjetoida 20€ Linkin 18v vujulahjaan.

c. Muut
Ei mainittavaa.

15.META
Lukupiirissä helmikuun kirjana Vuonna 1984 ja sen tapaaminen helmikuun
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viimeisellä viikolla. Teerenpelissä tölkkiviinitasting 19.4. klo 18 alkaen, Algo
kysyy mukaan. Mennään mukaan. Urailta minä@EU 7.3. Jyväskylässä,
työelämätapahtuma Ilokivellä. Voitaisiin mainostaa. Somelle oma kohta
pöytäkirjaan, sekä jokaiseen abcd ja i,ii,iii kohtiin oma “muut” osio. Koitetaan
panostaa tapahtumien mainostamiseen ja ilmoittamiseen paremmin. Löytyy
ohjeita mm. tiedostosta “Tiedottamisen ohjepaperi”. Nykyiset pullokoneet
vaihtuvat Hartwallin pullokoneisiin, pidetään koneet entisillä paikoillaan.
Henna ehdottaa jälkibudjetoitavaksi 339€ tammikuun 3mioiden
narikkamaksuihin. Atte kannattaa. Päätetään budjetoida 339€ tammikuun
3mioiden narikkamaksuihin.

16.Seuraava kokous
Doodletetaan tarvittaessa.

17.Kokouksen päättäminen
Hallituksen puheenjohtaja Atte Heikkinen päätti kokouksen ajassa 18.47.

Liitteet
1. Uudet jäsenet ajalta 1.-15.2.2024
2. Kokouksen 3/24 budjetoinnit

Hyväksyttiin hallituksen kokouksessa ___/2024

Kokouksen puolesta

_______________________ _______________________
Atte Heikkinen Lilli Sjöholm
Puheenjohtaja Sihteeri


